
83.I.1 - IV sesja Rady Miejskiej, 30 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Jerzy Mazurek 

Radny, nawiązując do decyzji Prezydenta o oszczędzaniu na wodzie mineralnej, pogratulował 

„zjedzenia pół tony cukierków w ciągu ubiegłego roku”. Dodał, że już nie chodzi o to, ale o 

komórkę audytu wewnętrznego. Radny, w kontekście zgłaszanych przez siebie spraw zapytał, 

co robiło Biuro Audytu Wewnętrznego. Wyraził zdanie, że komórka audytu wewnętrznego 

jest najgorszym ogniwem w Ratuszu, gdyż nie tylko nic nie robi wewnątrz albo niewiele robi, 

ale jeszcze „robi donosy” Prezydentowi na instytucje i wprowadza Prezydenta w błąd. 

Radny powiedział, że w związku z tym będzie domagał się oceny komórki audytu 

wewnętrznego. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/548.html











